



**LUCTON**  
**SCHOOL** est.  
1708  
**SHANGHAI**

**UKiset**

---

October 2018

## UKiset

UKiset is an adaptive online entry test taken in English designed to support admission into the UK independent education system and the test can be taken between age 9.5 and 18.

UKiset measures **four** skills: Non-Verbal Reasoning (solving problems using pictures, diagrams and patterns), Verbal Reasoning (the ability to work with words and language), Mathematics (working with numbers, value, and sequences) and English skills (grammar, vocabulary, reading comprehension, listening and creative writing). It is a smart way to test a student's ability to thrive in an English speaking school. The assessments measure fundamental skills such as language, mathematics, problem solving and aptitude for learning. UKiset is a standardized assessment that can be used to identify a candidate's strengths, weaknesses and learning preferences.

Candidates can use their UKiset Profile to apply directly to hundreds of British schools. The UKiset Profile provides schools with all the information they need when considering an overseas applicant. The test includes assessments of academic potential and English language skills, and the results compare candidates against British students of the same age. With UKiset, schools can make faster, better-informed decisions; families can focus applications to the most appropriate schools and reduce the number of entrance exams they take.

The UKiset Profile provides schools with all the information they need when considering an overseas applicant. More than 240 UK schools are using UKiset as the pre-selection or school entrance test as part of their admissions process.

Some of UKiset Associated Schools in the UK:

1. Charterhouse School
2. Sevenoaks School
3. Wellington College
4. Epsom College
5. Rugby School
6. Clifton College

7. Tonbridge School
8. St. Mary's Cambridge
9. Cheltenham Ladies College
10. Concord College

## 译赛

UKiset（译赛）—— UK Independent Schools Entry Test, 全称为英国私立学校入学测试。是一项自适应性在线入学考试，考试语言为英文。主要针对 9 岁半至 18 岁的学生。

UKiset(译赛) 一共通过四个方面来对相关候选人进行测评：非文字推理（运用照片、图表和格式来进行问题的解决），文字推理（文字和语言的运用能力），数学（数字，数量和序列的运用能力），英语能力（语法，阅读，听力和写作能力的运用）。它以智能的方法考核学生的学习能力和发展潜能，帮助学生准确定位优势、弱势及学习偏好。

学生能使用 UKiset（译赛）考试成绩申请全英数百所学校，因为 UKiset（译赛）考试成绩单能向英国学校提供和考量国际申请生所需的各项素质评估，将考生和英国同龄申请人直接比较，并对考生的学习潜力和英语水平提供专业的评估信息，能使学校招生部门有效且快速地作出评估；帮助考生及家长选择最适合的学校。

英国顶尖私立学校也都将 UKiset（译赛）作为他们入学申请的第一步，并运用 UKiset（译赛）成绩来对学生进行先期的筛选。目前为止，全英国共有 240 多所学校已将 UKiset（译赛）考试作为入学筛选的必要程序。

启用 UKiset 的相关英国学校一览：

11. Charterhouse School

12. Sevenoaks School

13. Wellington College

14. Epsom College

15. Rugby School

16. Clifton College

17. Tonbridge School

18. St. Mary's Cambridge

19. Cheltenham Ladies College

20. Concord College

LUCTON SCHOOL SHANGHAI

[secretary@luctonshanghai.com](mailto:secretary@luctonshanghai.com) | [www.luctonshanghai.com](http://www.luctonshanghai.com)

90 Puhong Road W, Pudong, Shanghai 201324, China | 上海市浦东新区浦红西路90号